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Vragen van het lid Van Bochove
(CDA) aan de minister voor Wonen,
Wijken en Integratie over het artikel
«Verhofstadt wil meer EU-steun
bouwbranche». (Ingezonden
10 december 2009)

1
Bent u bekend met het artikel
«Verhofstadt wil meer EU-steun
bouwbranche»?1

2
Deelt u de analyse dat de
bouwbranche essentieel is voor het
economische herstel?

3
Wat is uw standpunt met betrekking
tot de mogelijkheden die de EU biedt
om de bouwbranche te steunen?

4
Kunt u uiteenzetten op welke wijze u
de situatie in de bouwwereld
bespreekt met uw Europese collega’s
in bijvoorbeeld de Raad van
Ministers?

5
Op welke wijze draagt u bij aan een
Europees brede aanpak met
betrekking tot onderdelen als
staatssteunregels, steunmaatregelen
vanuit EU-programma’s, zoals
Europees Sociaal Fonds (ESF) en
Europees Fonds voor Regionale
Ontwikkeling (EFRO), financiële
bijdragen vanuit de EIB en de focus
op midden- en kleine bedrijven
(MKB)?

6
Kunt u een overzicht geven van de
maatregelen die andere lidstaten
ondernomen hebben om de
bouwbranche te ondersteunen? Op
welke manier hebben andere
lidstaten deze (directe of indirecte)
staatssteun aangemeld bij de
Europese Commissie (EC) en wat was
de reactie van de EC?

7
Bent u van mening dat op Europees
niveau besloten moet worden tot een
tijdelijke vrijstellingsregeling met
betrekking tot staatssteun voor
bouwprojecten?

1 Cobouw, 2 december 2009: «Verhofstadt wil
meer EU-steun bouwbranche».
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